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I went the park near my school with my family on Sunday. This park was holding a interesting garden party where was crowded by many people. When sunday the park was always very crowded. There was a lot of old men doing morning exercises and many children going with their parents. During our around walking I saw my classmate XX boating there. I said hello to her and she asked me to enjoy boating with her. So I took the boat and speaked with XX for a while. Then we pulled the boat over where planted a few lilieswhich was my faverate flower. I used my digital camera taking several picture. At that time my cellphone was ringing. That is my mother she call me for going back.星期日我和我的家人去学校附近的公园。这个公园举办了一个有趣的游园会，那里挤满了人。星期日的\'时候，公园总是很拥挤。有许多老人在做早操，许多孩子和他们的父母一起去。在我们四处散步时，我看见我的同学XX在那里划船。我跟她打招呼，她让我和她一起去划船。所以我乘的船，和XX得一段时间。然后，我们把船拉过去，在那里种了几百合花，这是我最心爱的花。我用我的数码相机拍了几张照片。当时，我的手机响了。那是我妈妈，她叫我回去。
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MyhometownisXiamen。I。NowIliveinFuzhou，thecapitalofFujianProvince。X。T。Ilivedindowntown。It’sneartotheport，，Gulangyu。G。T。Y，butyoudon’thavetoworry。A。I。
我的家乡是厦门，十二年前我出生在那里。我此刻住在福建省的首府福州市。厦门是一个很漂亮的城市，每年都有很多游客到那里旅游。整个城市都很干净整洁。过去，我就住在厦门市里，离码头很近。码头是最繁忙的地方，因为每一天都有成千上万的人从那里去鼓浪屿。鼓浪屿是一个小岛，岛上有许多特色建筑和小道。行走其中，你可能会迷路，但是不必担心，每一条小道都有独特的美丽景色。我爱我美丽的家乡。
有关我的家乡英语作文
我的\'家乡英语作文【第一篇】：
Besides,,asaresult,.
我的家乡英语作文【第二篇】：
Wuhanismyhometown.
Wuhan,Wuchang,Hankou,andHanyang,_cityonrivers._
BYangtzeRBeijing-GuangzhouRailway,WuhanisoneofChina‘.
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It’s Sunday morning .My mother and I are gong to the are a lot of people in the children are dog is running after them .Four women are sitting there They are girls are playing with a big bal near them ..Three old men are standing under a big are watching the is a river young people are dancing near is a boat on the an old man is sitting in the goat.Everyone in the park is having a good are having a good timetoo.
这是星期天上午.我母亲和我去公园跑步.有很多人在公园里很多.有些孩子正在运行.狗在他们后面.4名妇女正坐在那里他们说的.两个女孩在玩..附近与他们的三个老男人站在一棵大树下大灌洗.他们正在看孩子.那里有一条河.很多年轻人跳舞接近它.有河上的船.和一位老人正坐在山羊上.
在公园里每个人都拥有一个美好的时光.我们都很高兴.
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In xiamen there is a park. It\'s a big and beautiful park. It has two gates. They are the north gate and the west gate. Many people park their bikes in front of the gates.
在厦门有一个又大又漂亮的公园。它有两个大门。他们是北门和西门。许多人把自行车停在大门前。
There is a shop at the north gate. When you go into the park through the north gate you will find a large square on your right and you will see lots of trees and flowers around you. In the west of the park there is a playground.
在北门有个商店。当你从北门进入公园的时候，你会发现在你的右边是一个大广场，你会看到你周围有很多花草树木。在公园的西边，有一个操场。
Sometimes some children fly kites on it and some people sit on the grass and chat. In the middle of the park there is a lake. there are many boats on it. There is a hill in the east of the park.
有时有些孩子在操场上放风筝，一些人坐在草地上聊天。在公园的中间，有一个湖，湖上有许多船。在公园的东边有一座小山。
The park is very beautiful. I love it very much. Will you come to visit it some day?
公园很漂亮。我非常喜欢它。你会不会在未来的某一天过来参观它呢?
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